Product identifier:

TCI 521 H.D.

Process identifier:
Non-residual aluminum article
degreaser and etchant

NET: 020 L

$15 carboy deposit

View Product Application/SDS:
tetra-chem.com/sc/521

For industrial and institutional use only.
This company assumes no responsibility or liability for personal injury or
material destruction through improper handling or use of this product.
Please call our technical support line at 1-888-658-5515 for solutions to your industry.
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DANGER

May be corrosive to metal. Fatal if swallowed,in contact with
skin or if inhaled. Causes severe skin burns and eye damage.

Causes serious eye damage.

Precautions:

Do not breathe dust/fume/gas/mist/vapors/spray. Wear protective gloves/protective
clothing/eye protection/face protection. Wear respiratory protection. IF SWALLOWED:
Immediately call POISON CENTER or doctor/physician. Rinse Mouth. Do not induce
vomiting. IF ON SKIN or hair Inmediately remove all contaminate dclothing. Rinse skin
with water/shower. IF INHALED Remove victim to fresh air and keep at rest in a pos-
ition comfortable for breathing. Immediately call POISON CENTER or doctor/physician.
IF IN EYES: Remove contact lenses. Rinse cautiously with water for several minutes.

Wash contaminated clothing before reuse.

See Safety Data Sheet — Voir la fiche de données de sécurité.

DANGER

Peut étre corrosif pour le métal. Fatal en cas d'ingestion, de
contact avec la peau ou par inhalation. Provoque de graves
brilures de la peau et des Iésions oculaires. Provoque des

Iésions oculaires graves.

Conseils:

Ne pas respirer les poussiéres / fumées / gaz / brouillards / vapeurs / aérosols. Porter
des gants de protection / des vétements de protection / un équipement de protection
des yeux / du visage. Porter une protection respiratoire. EN CAS D'INGESTION: appeler
immédiatement POISON CENTER ou médecin. Rincer la bouche. Ne pas faire vomir.
EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES COUCHES Déposez immédiatement
tout le tissu contaminant. Rincer la peau a l'eau ou a la douche. EN CAS D'INHALA-
TION Retirer la victime a I'air frais et garder au repos dans une position confortable
pour respirer. Appellez immédiatement chez POISON CENTER ou par un médecin.

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Enlever les lentilles cornéennes. Rincer avec
précaution a I'eau pendant plusieurs minutes. Laver les vétements contaminés avant
de les réutiliser.




